
 

  EKSTRAORDINÆRT REGIONTING NMF NORDVEST 20. november 2021 
 

Ekstraordinært regionting NMF Nordvest 
Laurdag 20. november 2021 - MØTESTART KL. 13:00 

 

Saksdokument til ekstraordinært regionting 2021 i h.t. § 6.4 i vedtektene.  

 

Dagsorden 
§ 6.4 – Ekstraordinært Regiontings dagsorden  
 

Det ekstraordinære regiontinget skal behandle følgjande saker: 
Sak 1: Konstituering 
Sak 2: Regionstruktur 
Sak 3: Ekstra resurs til regionen 
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  EKSTRAORDINÆRT REGIONTING NMF NORDVEST 20. november 2021 
 

SAK 1. KONSTITUERING 
 

Regionstyret tilrår at regiontinget gjer slikt vedtak: 
vedtak: 
 

1. Innkalling, dagsorden og sakliste vert godkjend. 
2. Som møteleiar vert Bjørn Inge Solheim og Bernt Reed valt. 
3. Som fullmaktskomité vert  Erlend Lambrechts Trovåg og Anne Marit Hunderi valt. 
4. Som møtereferentar vert Kari R. Klokseth og Ingrid Sofie Nygaard valt. 
5. Som redaksjonskomité vert Stig I. Piel og Christian S. Piel valt.  
6. Som protokollunderskrivarar vert Jakob Nigardsøy Nøtseth og Merete Haugseth valt.  
7. Delegatliste og fullmakter vert godkjend. 
8. Forretningsorden vert godkjend. 
9. Som stedfortredar for kontrollkomiteen vert Nils-Gunnar Solli valt med skriftleg 

fullmakt frå kontrollkomiteens leiar, Berthel Pettersen.  
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  EKSTRAORDINÆRT REGIONTING NMF NORDVEST 20. november 2021 
 

 

SAK 2. REGIONSTRUKTUR 
 

Beskriving: I denne saka skal det avgjerast om korpsa i NMF Nordvest ynskjer å 
følgje dei nye fylkesgrensene eller halde fram med dagens regionstruktur på tvers 
av nye fylkesgrenser. 
 
Innleiing av Caroline Sofie Bjørge, regionstyreleiar, Erlend Lambrechts Trovåg, styremedlem og 

Anne Marit Hunderi, styremedlem. 

Referat: 

34 – Jakob Nøtseth 
Forslag innsendt skriftleg: NMF Nordvest skiljer frå region Sunnfjord som byter tilhøyrigheit 
til NMF Hordaland. 

 
Korpset syns at regionen ikkje har gode tilbod til vaksenkorps ettersom korpsa i Nordvest 
ikkje deltar på arrangementa til regionen. Me har ikkje tru på at ei ny stilling vil fikse 
dette.  
 
32 – Linda Taule 
Det er synd NMF Hordaland ikkje har komme meir på bana. På direkte spørsmål har 
Hordaland sagt at dei har ambisjon om å gi eit minst like godt tilbod som korpsa i tidl. Sogn 
og Fjordane har i dag. Janne-Christin Rabben har signalisert at NMF Hordaland også må ha 
ei ekstra stilling om dei skal slå seg saman med tidl. Sogn og Fjordane.  
 
25 – Merete Haugseth 
Einig med førre talar. Stillar og spørsmål med budsjetta som er framlagt da dei ikkje er 
like budsjetta som er framlagt på det ordinære regiontinget.  
 
Tilsvar frå 01 – Caroline Sofie Bjørge: 

1. NMF Hordaland har kome med ei klar melding, enten må det bli heile Sogn og 
Fjordane eller så blir det ikkje. Oppfordrar delegat 34 om å revurdere sitt nye 
forslag.  
 

2. Til Linda – Du har fått eit betre svar enn vi sjølve har fått. Vi har opna for at 
Hordaland skal kunne si akkurat det dei ynskjer, men vi har vært tydlege på at 
vi ynskjer å være saman. 
 

3. Til Merete – Eg gir ordet til dagleg leiar Ingrid Sofie. 
a. Ingrid Sofie redegjer for korfor det er forskjell i løn og kostnader. Mykje 

ligg i ein ny mal for 2022, samt justering i løn for både dei faste tilsette 
og den ekstra stillinga.  

 
03 - Erlend Trovåg 
Oppleve at NMF Nordvest har gode tilbod til korpsa og at den store forskjellen mellom dei 
to regionane er korleis vaksenkorpsa i Hordaland har mange gode tilbod til ungdommen og 
at tilboda ikkje er i NMF regi men i regi av vaksenkorpsa i Hordaland.  
 
32 – Linda Taule  
Vi har nok mykje å hente på å få hjelp av storebror til skulekorpsene.  
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  EKSTRAORDINÆRT REGIONTING NMF NORDVEST 20. november 2021 
 

19 - Thomas Hals  
Det er synd at korpsa ikkje har klart å samle seg om eit forslag før møtet slik at 
forslag, slik som kom frå Sunnfjord, då hadde hatt meir bak seg. Vi må halde 
oss til agendane. For vårt korps handler denne saka om korp me meiner me vil 
få best oppbacking. Me trur NMF Hordaland vil bli betre på hjelp til å arrangere 
eigne arrangement. Me lurar og på kva korpsa i Møre og Romsdal meiner.  
 
01 - Caroline Bjørge  
Seier litt om kva Møre og Romsdal tenkjer og fortellar at prioriteringa til regionstyre til 
NMF Nordvest er at vi må gjere det som er best for alle korpsa.  
 
34 – Jakob Nøtseth 
Det er noen problemer på GoPlenum. Vi har prøv å levere eit nytt forslag om at heile Sogn 
og Fjordane slår seg saman med NMF Hordaland.  

 
Ordstyrar opplysar om at det er kome 4 forslag frå Sunnfjord Janitsjar i GoPlenum. 

 
38 – Johan Einar Wåge  
Då vi diskuterte dette i korpset med medlemmane våre på ei øving ble det lagt føring for 
at korpset skal stemme mot forslaget frå regiontinget. Korpsa i tidl. Sogn og Fjordane vil 
være ei styrke uansett kor man er og vi vil fortsett får respekt frå NMF Nordvest og være 
velkommen til NMF Hordaland.  
 
Det vil være viktig for korpsa å fortsett ha ei god dialog med fylkeskommunen. Ei stund 
tilbake vart det oppretta fylkesmusikarar som reiste rundt og hjalp korpsa. Kanskje denne 
tiltenkte stillinga kunne fungere som ei koordinator stilling for å få dette i gang igjen. Jobb 
opp mot offentlege midlar. Eg er bunden opp i mi stemmegjeving.  
 
52 – Unni Kriken 
Styreleiar i to korps i Sunnfjord kommune. Forslaget frå Sunnfjord janitsjar har vi andre 
korpsa i Sunnfjord ikkje høyrt om før. Me står ikkje bak dette forslaget. Eg er revisor og 
slik som økonomien blir om me delast vil jo være et sterkt insentiv for å stelle godt med 
oss.  
 
11  - Hanne K. Sunde 
Mi stemme er bunden opp frå styret til å stemme for regionstyrets innstilling. Vi tenkjer at 
vi veit kva vi har, men ikkje kva vi får. Det er viktig at når man får to tilsette er det viktig 
at man får ein heilhetstekning i heile Nordvest. Man må sjå heile regionen. Sjølv har ei 
ungdom som var på regionkorpssamling kor man ikkje lagde eit opplegg for heile regionen. 
Det var ei super helg der han møtte mange flotte ungdom og spelte saman med. Det er og 
viktig at korpsa gjer ei innsats sjølv for å gjere det bra. Men det hadde vært fint om NMF 
Nordvest kunne seie noko meir om kva dei tenkjer å tilby regionen, då spesielt med tanke 
på drill.  
 

Replikk 19 - Tomas Hals 
Det er ikkje snakk om kva type arrangement korpsa kan delta på, men at det 
handlar om støtta man kan få frå kontoret. Det har vært gjort framstøyt på 
styrenivå om dette. 
 
Når man no er redd for å miste SF pga økonomien, burde man kanskje ha tenkt på 
dette før. Det er og eit tankekors at det kun er ei 60% stilling. Kven i dag søkjer på 
ei 60% stilling. Vi er ikkje negative, men undrande til løysninga.  
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  EKSTRAORDINÆRT REGIONTING NMF NORDVEST 20. november 2021 
 

01 – Caroline Sofie Bjørge 
a. Vi må snakke om korleis vi skal røyste over forslaga som er komet 

inn.  
 

b. Vi høyrer at det seiast at de manglar støtte og oppfølging. Kva legg 
de i dette? Er det at det kommer nokon frå kontoret på øving, er det 
at styret skal kome på konsert. Og korleis tenke de at dette skal 
dekkjast frå NMF Hordaland. Vi vil gjerne høyre kva de heilt konkret manglar i 
støtte og oppfølging.  
 
Replikk frå 34 – Jakob Nøtseth 
Eg trur ikkje dette er noko NMF Nordvest kan fikse. Det vi ynskjer at korpsa frå 
Møre og Romsdal må delta på arrangement som Nordvest når den arrangerast og 
ikkje berre korpsa frå Sogn og Fjordane.  

 
03 – Erlend Trovåg  
Som ytre sogning har me mest tilhøyring til Bergen. For vår del handlar ikkje dette om 
tilhøyring. Me tenker korfor ikkje gi forslaget ei sjanse i 2 år. Sjølv speler eg i korps i 
Hordaland og det er ikkje NMF Hordaland får i gang aktiviteten i Hordaland, det er gode 
vaksenkorps som skapar eigen aktivitet for skulekorpsa og korpsa rundt seg. Her har alle 
korpsa i Nordvest eit stort potensialet, korpsa i Hordaland ser på desse arrangementa som 
ei stor rekrutteringsarena. Kvifor ikkje dette ei sjanse i 2 år for så å evaluere og kanskje 
slå oss saman.  
 
05 – Anne Marit Hunderi  
Skal sei litt om distriktsmøte i Sogndal. Eg hadde 17 korps på mi liste. Eg sendte ut SMS, 
mail til alle leiarar og fekk 7 stk på disitriktsmøtet. Kor er leiarane og korpsa? For eg skulle 
gjerne hatt alle 17 korpsa på møtet. Eg som sitter i styret og representerer Indre Sogn kan 
ikkje reise til alle korpsa, derfor arrangerer vi desse distriktsmøta. Men, det er ikkje så 
enkelt å få alle korpsa i tale.  
 
38 - Johan Einar Wåge  
Satt og tenkte akkurat på at vi i SF hører mye på lokalradioen, men vi hører nesten 
ingenting verken på Vestlandsrevyen eller radioen fra korpsa på Møre. Veit ikkje om de på 
Møre høyrer noko frå oss i Sogn og Fjordane? Kanskje NMF Nordvest kan jobbe med dette så 
vi veit meir om kvarandre? Ei stor oppgåve men kanskje ei viktig.  
 
Det setjast strek og det gis pause til 15.30. 
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  EKSTRAORDINÆRT REGIONTING NMF NORDVEST 20. november 2021 
 

Votering: 
Fyrst voterast det over forslaget frå Sunnfjord janitsjar om at Sunnfjord går til 
Hordaland. Så setjast forslaget frå regionstyret opp mot det andre forslaget frå 
Sunnfjord Janitsjar om at heile Sogn og Fjordane går til Hordaland.  
 

Regionstyrets innstilling/ vedtak: 
Regionstyrets innstilling er at NMF Nordvest  held fram som i dag, med Møre og Romsdal 
og tidlegare Sogn og Fjordane. 

 
Votering nr 1 
Mot For Blanke stemmesedler  
42 4 1  
 

Tot antall stemmer: 47  
Tot antall stemte: 47  
Delegater tilstede: 47  
Delegater fraværende: 3  
 
Forslaget falt 
 
Votering nr 2 
Mot For Blanke stemmesedler  
35 12 0  
 
Tot antall stemmer: 47  
Tot antall stemte: 47  
Delegater tilstede: 47  

Delegater fraværende: 3 

 
Regionstyrets innstilling er vedtatt. 
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  EKSTRAORDINÆRT REGIONTING NMF NORDVEST 20. november 2021 
 

SAK 3. Ekstra resurs til regionen 

 

Innleiing av Caroline Sofie Bjørge, styreleiar.  

Referat 

Saka ble diskutert i sak 2.  

Dagleg leiar har ei kommentar om at ei ny stilling vil gå inn som ei likeverdig resurs 

i administrasjonen og regionen sine oppgåver vil fordelast ut i frå kompetansen dei 

tilsette på kontoret har slik at det kommer regionen og korpsa til gode. Stillinga 

vert lagt sør i regionen ettersom det har vore eit påtrykk og sterkt ønskje om ei 

administrativ resurs i denne delen av regionen over mange år.  

Regionstyrets innstilling/ vedtak: 
Det ekstraordinære regiontinget gir regionstyret i NMF Nordvest tilslutning til å stille inn til 
540 000 av eigenkapitalen til disposisjon for ein ekstra tilsett i regionen. Resultatet av ein 
ekstra ressurs i regionen skal leggast fram på ordinært regionting i 2023. 

 

Votering 

For Mot Blanke stemmesedler  

44 3 0  

 

Tot antall stemmer: 47  

Tot antall stemte: 47  

Delegater tilstede: 47  

Delegater fraværende: 3 

Regionstyrets innstilling er vedtatt.  

Beskrivelse 

NMF Nordvest er ein region med ein vidstrakt geografi. For å knytte korpsa tettare 
på organisasjonen og yte god medlemsservice til alle korpsa i NMF Nordvest ynskjer 
regionstyret å tilsette ein korpskonsulent i 60 % stilling, i en 2-årig prosjektstilling. 
Fortrinnsvis skal stillinga ligge sør i tidlegare Sogn og Fjordane. 
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